
 
BRM.0012.3.9.2024        

Protokół nr 5/2024 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 27 sierpnia 2024 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 13.00 – 13.20 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji 

2. Wojciech Piniewski  – Zastępca Przewodniczącej Komisji 

3. Rafał Lewandowski  – Członek Komisji 

4. Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu; 

2. Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich. 

3. Grzegorz Gąsiorek –Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji, która po sprawdzeniu obecności członków 

Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 3/2024 oraz protokołu nr 4/2024 z posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sytuacja finansowa Żłobka Miejskiego „Bajka” oraz Żłobka Miejskiego „Maja” za 2023 r. 

6. Wybór zastępcy Przewodniczącej Komisji. 

7. Sprawy bieżące.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 3/2024 oraz protokołu nr 4/2024 z posiedzenia Komisji. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 3/2024 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:    za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 4/2024 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:    za – 3 , przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 



 2 

 

Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznym przedszkolu i oddziale przedszkolnym w 

publicznej szkole podstawowej prowadzonych przez Miasto Inowrocław: 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja:  

 

Rafał Lewandowski – Członek Komisji: 

To jest maksymalna stawka? 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Tak. To jest obwieszczenie Pani Minister.  

 

Wojciech Piniewski – Członek Komisji: 

To jest wskaźnik, który Pani Minister dała, ale nie jest to obligatoryjne? 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Tym razem, jest to obligatoryjne. Wcześniej było, że można wprowadzić, ale tym razem, że trzeba.   

 

Innych pytań nie było. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 

2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 16/2024 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznym przedszkolu i oddziale przedszkolnym w 

publicznej szkole podstawowej prowadzonych przez Miasto Inowrocław. 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Inowrocławskiego zarządzania drogą 

powiatową nr 3408C na odcinku od ul. Poznańskiej do ul. Szymborskiej: 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja:  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Czy projekt na budowę to już mamy?  

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Do 22 lipca był nabór wniosków i złożyliśmy wniosek o dofinansowanie. To chodzi o rozbudowę 

ścieżki. 

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

To cały ten chodnik asfaltowy. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 
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A druga strona, gdzie są ogródki działkowe będzie remontowana? 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Nie, tylko po lewej stronie.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

To tylko będzie robiony ciąg rowerowy?  

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Tak.  

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

Jaki jest koszt? 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Ponad 900 tysięcy złotych. 

 

Wojciech Piniewski –Członek Komisji: 

A jak wygląda dalsza perspektywa pociągnięcia tej ścieżki?  

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Ta droga wróciła do Powiatu i zaproponowaliśmy, że damy tą alokację jaką mamy a Powiat jako 

zarządca drogi przygotuje dokumentacje i zrealizuje inwestycje. W tej chwili trwają rozmowy                    

w sprawie przyjęcia tych dróg. Do 30 września musi być podjęta uchwała o zmianie kategorii.  

 

Innych pytań nie było. 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 

2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 17/2024 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Inowrocławskiego zarządzania drogą 

powiatową nr 3408C na odcinku od ul. Poznańskiej do ul. Szymborskiej. 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z 

mieszkańcami Miasta Inowrocławia w sprawie Inowrocławskiego Budżetu Obywatelskiego: 

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja:  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Te kwoty zostały ustalone w oparciu o jakieś przeliczniki?  

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Ilość zameldowanych mieszkańców. 500 tysięcy jest na osiedlowe a druga połowa na poszczególne 

osiedla. Uchwała będzie opublikowana w Dzienniku Urzędowym i wejdzie z życie 14 dni od 

publikacji. Po połowie września ruszy nabór wniosków do budżetu obywatelskiego. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Stare Miasto ma więcej mieszkańców niż Piastowskie?    

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 
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Tak. Piastowskie ma 8 tysięcy a stare miasto ponad 15 tysięcy.   

 

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

Czyli na mieszkańca wychodzi 16 złotych.  

 

Wojciech Piniewski – Członek  Komisji: 

Ten podział na projekty miejskie i osiedlowe wynika z  przepisów prawa? Czy to jest koncepcja już 

własna?  

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

To jest ustawa. Z biurem prawnym nad ta uchwałą pracowaliśmy bardzo długo. Są orzeczenia Sądów, 

Wojewodów, Regionalnej Izby Obrachunkowej. Chodziło też o dane osobowe. My możemy tylko 

żądać imię, nazwisko i adres zamieszkania. Środki muszą być dzielone na pule obejmujące całość 

gminy i jej części. Nie możemy zrobić tylko osiedli. 

 

Wojciech Piniewski – Członek  Komisji: 

Tego nie było wcześniej?     

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Nie było. My pracowaliśmy na zarządzeniu, nie było uchwały.  

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

Jaka była kwota poprzednio przy realizacji budżetu obywatelskiego?  

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

720 tysięcy.  

 

Rafał Lewandowski – Członek Komisji: 

Jaki to był rok? 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

W 2017/2018 roku i 2018/2019. 

 

Wojciech Piniewski – Członek  Komisji: 

Do pandemii. 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

I tam było 720 tysięcy i dzieliliśmy do tylko na osiedla.  

 

Wojciech Piniewski – Członek  Komisji: 

Jestem zwolennikiem zwiększenia tej kwoty na osiedla do poziomu jaki był w 2017 roku. Minęło 7 lat 

a kwota będzie o 200 tysięcy niższa, kosztem kwoty ogólno miejskiej. Za pół miliona w mieście nie 

wiele można zrobić. Myślę tutaj o drogach i rozwiązaniach komunikacyjnych.   

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

Też liczyłem, że ta kwota będzie większa.  

 

Wojciech Piniewski – Członek  Komisji: 

Procedura weryfikowania wniosków też wynika z ustawy? 

  

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

W uchwale musimy określić zasady oceny zgłoszonych projektów co do ich zgodności z prawem, 

wykonalności technicznej i spełnienia przez nie wymogów formalnych. Jeżeli czegoś będzie 

brakowało, to wzywany do uzupełninia.  
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Wojciech Piniewski – Członek  Komisji: 

Jest to inicjatywa jak najbardziej słuszna, tylko moje wątpliwości budzą kwoty.   

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

A weryfikacja będzie w wydziale?  

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Będzie powołany jakiś zespół i będzie podział merytoryczny.  

 

Wojciech Piniewski – Członek  Komisji: 

W podstawie powołana jest tylko ustawa o samorządzie gminnym do tej uchwały. Tam jest jakaś 

dodatkowa ustawa czy tylko ustawa o samorządzie gminnym? 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Doszedł art. 5a  w ustawie o samorządzie gminnym. 

 

Wojciech Piniewski – Członek  Komisji: 

To ten artykuł, którego nie było w 2017 r.?   

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Tak.  

 

Wojciech Piniewski – Członek  Komisji: 

Użyte było stwierdzenie, że nowa ustawa. A to nie nowa ustaw, tylko nowy artykuł. 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

My do 15 listopada tych projektów nie wybierzemy. Więc w projekcie budżetu zapewne będzie 

określone jedna kwotą a później po wyborze będą wprowadzane poszczególne zadania.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Może jako komisja złożymy wniosek o zwiększenie tego budżetu? 

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

Jeżeli wniosek, to teraz musimy złożyć, aby był w tegorocznym budżecie.  

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Do końca sierpnia wydziały przedstawiają Pani Skarbnik potrzeby.    

 

Wojciech Piniewski – Członek  Komisji: 

Ja jestem zwolennikiem zwiększenia kwoty osiedlowej, kosztem puli miejskiej. Przynajmniej do 

poziomy sprzed 7 lat.   

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

Myślałem, że będzie to dwa miliony.  

 

Rafał Lewandowski – Członek Komisji: 

Ale, skąd wziąć ten drugi milion.  

 

Wojciech Piniewski – Członek  Komisji: 

Komisja może złożyć taki projekt, a Pani Skarbnik musi dokonać takiej analizy razem z Panem 

Prezydentem   
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Innych pytań do projektu nie było. Członkowie Komisji skonstruowali wniosek dot. zwiększenia 

kwoty na Budżet Obywatelski do 2 milionów złotych z uwzględnianiem zwiększenia środków 

finansowych na budżet poszczególnych osiedli. 

Następnie Komisja przegłosowała projekt uchwały wraz z złożonym wnioskiem. 

 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 

2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 18/2024 o pozytywnym 

zaopiniowaniu wniosku komisji w sprawie zwiększeniem kwoty na Budżet Obywatelski do                         

2 milionów złotych z uwzględnianiem zwiększenia środków finansowych na budżet poszczególnych 

osiedli. 

 

Ad 5. Sytuacja finansowa Żłobka Miejskiego „Bajka” oraz Żłobka Miejskiego „Maja” za 2023 r.  

 

Grzegorz Gąsiorek –  Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia : 

Przedstawił informacje nt. sytuacji finansowej Żłobka Miejskiego „Bajka” oraz Żłobka Miejskiego 

„Maja” za 2023 r. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Pytania i dyskusja:  

 

Wojciech Piniewski –Członek Komisji: 

Czy te budżety, które mają zabezpieczone środki w pełni zaspokoją potrzeby do końca roku? 

 

Grzegorz Gąsiorek –  Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Mają zabezpieczone nie ma braków. Borykają się z trudnościami jak wszyscy, ale budżet jest spięty.   

 

Wojciech Piniewski –Członek Komisji: 

Czy planuje się podwyżkę opłaty za żłobki?  

 

Grzegorz Gąsiorek –  Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Jest taki zamiar. Pan Prezydent analizuje sytuację, czy wszyscy rodzice zyskaliby z tej zmiany. W tej 

chwili w uchwale jest, że czesne wynosi 20% najniższego wynagrodzenia a to w kosztach jest bardzo 

nisko a funkcjonowanie jest dużo wyższe.  

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

Jak będzie przedstawiany materiał na sesji to w przypadku żłobka „Bajka” jest podsumowanie                    

w którym jest mowa o tym ile środków zostało przekazanych z budżetu miasta i jakie były wydatki. 

Taka informacje proszę przedstawić również pod drugim żłobkiem „Maja”.     

 

Innych pytań nie było. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego materiału? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 

2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 19/2024 o pozytywnym 

zaopiniowaniu informacji nt. sytuacji finansowej Żłobka Miejskiego „Bajka” oraz Żłobka Miejskiego 

„Maja” za 2023 r.  
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Ad 6. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Proponuję, aby na stanowisku na zastępcy pozostał Pana Wojciech Piniewski.  

Czy są inne propozycje? 

 

Nie było. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Czy Pan radny wyraża zgodę? 

 

Wojciech Piniewski– członek Komisji: 

Tak wyrażam zgodę. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za tym, aby Pan Wojciech Piniewski sprawował funkcje zastępcy przewodniczącego Komisji? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Ad 7. Sprawy bieżące. 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że następne posiedzenie komisji odbędzie się  24 września               

o godzinie 13:00.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

 /-/Ewa Podogrodzka 

 
 

 

Protokółowała:  

/-/Agnieszka Bardzińska 


